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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
Al diverse keren heeft GroenLinks in Helmond de overlast van vuurwerk onder uw aandacht gebracht. De 
redenen blijven dezelfde, de weerstand tegen de overlast door vuurwerk groeit. Nederlandse artsen roepen 
massaal op tot een vuurwerkverbod en afgelopen week presenteerde de Onderzoeksraad voor Veiligheid 
een ‘explosief’ rapport, met daarin de aanbeveling om knalvuurwerk en vuurpijlen landelijk te verbieden. 
GroenLinks vindt het daarom tijd om inperking van het afsteken van vuurwerk opnieuw onder de loep te 
nemen. 
 
Veel mensen ervaren vuurwerkoverlast rond Oud en Nieuw. Elk jaar wordt er weer meer en zwaarder 
vuurwerk afgestoken. Het aantal slachtoffers, de schade en de overlast voor mens, dier en milieu is dan ook 
buiten iedere proportie: “Nederland is Europees kampioen vuurwerkletsel’, aldus oogarts Tjeerd de Faber 
van het Oogheelkundig Gezelschap (bron ED). Een titel die je niet moet willen, ook lokaal niet. Bovendien, 
niet alleen mensen hebben last van harde knallen, vuurwerkbommen of te vroeg afgestoken vuurwerk, ook 
huisdieren staan angsten uit om vuurwerk. De discussie over vuurwerk en een mogelijk verbod daarop laait 
daarom jaarlijks weer op. 
 
Een vuurwerkverbod is een ingrijpende maatregel en zou idealiter niet nodig moeten zijn. Ook GroenLinks 
begrijpt dat het hier om een jaarlijkse traditie gaat die diep is geworteld in de Nederlandse samenleving. 
Echter, het letsel en de schade door onverantwoordelijk gedrag bij het afsteken van vuurwerk is groot. En 
ook de daarmee samenhangende extra inzet van nood & hulpdiensten rond de jaarwisseling is groot.  
 
Wij hebben daarom opnieuw de volgende vragen voor u: 
1. Helmond heeft veiligheid hoog in het vaandel staan en loopt graag voorop in het bestrijden van overlast 

voor onze inwoners. Wij stellen voor om niet te wachten op landelijk beleid maar ook hierin het 
voortouw te nemen. Bent u bereid om in 2018 met een raadsvoorstel te komen dat overlast door 
vuurwerk inperkt? 

2. Wij pleiten voor een (digitaal) onderzoek naar draagvlak onder onze inwoners voor een professionele 
vuurwerkshow op een centrale plaats als veilig alternatief. Bent u genegen om dit onderzoek in 2018 te 
laten uitvoeren?  

 
Met vriendelijke groet, 
Namens de fractie GroenLinks 
Antoinette Maas, fractievoorzitter 
 
Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede. 

1) Wij nemen het signaal vanuit de politiek serieus. Wij zien de landelijke discussie. Een verbod op 
knalvuurwerk is alleen effectief als het landelijk wordt ingevoerd. Pas dan kan het daadwerkelijk de 
overlast terugdringen. De komende periode vindt er door ons een verdieping plaats die betrekking 
heeft op de inperking van overlast door vuurwerk. Daarin wordt het maatschappelijk debat 
meegenomen. Afhankelijk van hoe het kabinet en de Tweede Kamer hier tegenover staan, kan de 
gemeente acteren. Het kabinet en de Tweede Kamer is opgeroepen zich hierover uit te spreken. 
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Er wordt in Helmond al veel gedaan om de risico’s voor de veiligheid in te perken, en in preventieve 
zin om de overlast te bestrijden. Binnen Helmond wordt nu prioriteit gegeven aan het bestrijden van 
excessen (zwaar, mogelijk illegaalvuurwerk) en handhaving van de openbare orde. Bij meldingen 
over excessen wordt door de politie of de boa’s van SSH opgetreden. Er zal daarnaast door SSH 
gecontroleerd worden op het vroegtijdig afsteken van vuurwerk. Daarnaast is er een aanpak ter 
voorkoming van vreugdevuren, waarbij SSH, brandweer, woningcoöperaties en gemeente preventief 
inzetten om de vreugdevuren in de openbare ruimte te voorkomen. Deze aanpak, die vanaf 2009 
met name in de wijken Helmond-Noord en Helmond-Oost, toegepast wordt, heeft een goede 
preventieve werking. Mochten er toch vreugdevuren in de openbare ruimte worden voorbereid of 
aangestoken, dan worden deze opgeruimd. 

2) Ja, een (digitaal) onderzoek naar draagvlak onder onze inwoners voor een professionele 
vuurwerkshow op een centrale plaats, wordt in 2018 uitgevoerd. Mogelijk kan het Stadspanel daar 
een rol in vervullen. 

 
Burgemeester en wethouders van Helmond 
de burgemeester    de secretaris 
mevr. P.J.M.G. Blanksma – van den Heuvel mr. drs. A.P.M. ter Voert 


